

DRILL POWERED PUMP UNE POMPE À FORET ELECTRIQUE



INSTRUCTIONS

1. Follow safety precautions recommended by the drill manufacturer and use a 3-wire grounded or double insulated cord.
2. Place a few drops of light lubricating oil into the INLET side for proper priming of pump and to insure long life.
3. Inlet hose must be airtight and as short as possible. Do not exceed 7.6m (25') in length.
4. Operate pump within a temperature range of 5—80°C (41—176°F).
5. Do not attempt to pump contaminated liquids without using a screen or strainer on the INLET side of the pump.
6. To prolong service life of pump, flush with clear water after using any liquids containing chemicals.
7. The INLET & OUTLET hose will normally prevent the pump from rotating. If holding pump by hand, hold loosely.

CAUTION:

DO NOT ATTEMPT TO PUMP GASOLINE OR OTHER HIGHLY FLAMMABLE LIQUIDS, DO NOT ALLOW PUMP TO RUN DRY. IF PUMP FAILS TO PRIME IN 15 SECONDS, CHECK INLET LINE TO BE SURE THAT IT IS AIRTIGHT AND THE HOSE IS NOT KINKED OR CLOGGED. WHEN OPERATING DRILL KEEP HANDS AND FEET DRY.

INSTRUCTIONS

1. Observer les règles de sécurité recommandées par le fabricant de la perceuse et utiliser un cordon d'alimentation doublement isolé ou muni d'une fiche à 3 broches.
2. Verser quelques gouttes d'huile lubrifiante légère dans le tuyau d'admission pour bien amorcer la pompe et en assurer la longévité.
3. Le tuyau adaptateur doit être raccordé hermétiquement: celui d'admission doit être le plus court possible et ne doit pas dépasser une longueur de 7.6m (25').
4. Utiliser la pompe dans une plage de température de 5—80°C (41—176°F).
5. Ne pas pomper de liquides contaminés sans fixer au préalable une crépine ou un filtre au raccord d'admission.
6. Pour prolonger la durée de la pompe, la nettoyer à grande eau après avoir fait passer un liquide contenant des agents chimiques.
7. Les tuyaux d'admission et de sortie empêchent normalement la pompe de tourner. Si l'on tient la pompe, le faire sans serrer.

MISE EN GARDE:

NE PAS POMPER DE L'ESSENCE NI TOUTAUTRE LIQUIDE INFLAMMABLE. NE PAS LAISSER LA POMPE TOURNER À SEC. SI L'ON NE RÉUSSIT PAS À AMORCER LA POMPE AU BOUT DE 15 SECONDES, VÉRIFIER LE RACCORD ENTRE LE TUYAU D'ADMISSION ET LA POMPE AFIN DE S'ASSURER QU'IL EST HERMÉTIQUE ET D'ÊTRE CERTAIN QUE LE TUYAU D'ADMISSION NE PRÉSENTE DE TORTILLEMENTS NI N'EST BOUCHÉ. TOUJOURS GARDER LES MAINS ET PIEDS BIEN SECS LORS DE L'UTILISATION D'UNE PERCEUSE.

Quality Craft Importers
3350 Bridgeway St.
Vancouver, B.C., Canada V5K 4 x 6
Made/Fabrique Taiwan